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REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL 
Møte: Styremøte, onsdag 4. oktober 2023 hos Ane i Westergårdveien 32B 
Til stede: Leder Christoffer Sandsdalen, kasserer Tom Dagstad, nestleder og webansvarlig Sindre Haaland, kommunekontakt Brit Iren Norgren, 

naustansvarlig Øystein Husby, sekretær og dugnadsansvarlig Ane Sjøbu  
Fra grøntkomiteen: Jan Fredrik Andersen 

Forfall:  Grøntansvarlig Daniel R. Hansen, revisor Venke Houge, lekeplassansvarlig Tone Haugland 
Fordeling: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.  
 

Sak Vedtak/status Ansvar for oppfølging 
1. Økonomisk status 
 

Tom orienterer: 
• Har fått tilbakebetalt for feil innbetalt faktura fra Nygaard. 
• Alle husstander har betalt kontingent så nær som to – disse er sendt til inkasso. 
• Vipps-innbetalinger – Tom tar en runde med W for å få oversikt over dette. 
• Momskompensasjon – Christoffer har søkt om refusjon av 181 000 kr (frist 1.9.). 

 

2. Kommunekontakt Brit Iren orienterer:  
• Har ikke fått svar fra kommunen på søknad om å tynne ut kratt/busker langs 

fjorden nord på feltet.  
• Løse steiner i steingjerde ved Gausel stasjon: Kommunen kom på anmodning 

og har stablet opp steinene igjen, men ikke sikret dem. Farlig for unger som 
klatrer i gjerdet. BI kontakter kommunen igjen for å få bedre sikring. 

• Fartsgrensen satt ned i Strandveien, forbi barnehagen. Ikke kommet skilt ennå. 
• Bokskap: Intet nytt – haster ikke; lar det bero til over vinteren. 

 

 

3. Lekeplasser Sak utgår. 
 

 

4. Naust og naustleie Øystein orienterer: 
• Skiftet lås i naustet. 

 
 
Øystein 
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• Forsøk på innbrudd. Ø har rensket opp i hull for låsemekanismen til porten – ber 
om tilbud på oppgradering av denne fra Hognestad (som har gitt tilbud på nytt 
gjerde rundt lekeplass, jf. sak 7 Eventuelt. 

• God aktivitet i naustet i sommer. Noen har problemer med lås/app. 
• Flytebrygge: Karl Petter har fikset brygga slik at den nå kan brukes – eller 

selges. Stigen er ny og har en verdi på 5 000 kr. Liten respons på FB-
oppfordring til beboerne om å engasjere seg i saken. Beboer Christian Johnsen 
har sagt seg villig til å undersøke litt rundt det juridiske ansvaret ved å ha 
brygga liggende. Styret ønsker i utgangspunktet å kunne sette den ut igjen 
neste sesong, hvis det kan gjøres på en forsvarlig måte. 

 
5. Dugnad • Lørdag 12. november: Grendelagsansvarlige sørger for å sende ut info og 

oppgaver til sine beboere en uke eller to før dugnaden. 
• Ane legger ut felles innkalling på Facebook-gruppa en ukes tid før, og bestiller 

konteinere. 
 

Grendelagsansvarlige 
 
Ane 

6. Grøntområder og 
grøntavtalen 
 

• Daniel anbefaler at vi godkjenner den nye avtalen med Nygaard. Leder 
Christoffer og nestleder Sindre gjennomgår den sammen med Daniel før 
godkjenning. 

• Gangstier blir smalere fordi det vokser gress innover fra sidene – sjekke om 
dette inngår i avtale med Nygaard. 

• Overgrodd langs den kommunale alleen sør på feltet, ved Tandberg. Vi setter 
opp dette som en oppgave på vårens dugnad. 

• Innspill fra beboer: Erosjon i steinmuren langs fjorden nede ved naustet, kan på 
sikt være farlig for barn som leker. Bitten melder dette inn til kommunen. 

 

Daniel/Christoffer/Sindre 
 
Daniel/Christoffer/Sindre 
 
 
 
Bitten 

7. Web, fellespostkasse 
 

Sindre: Ingen innspill – alt på stell.  

8. Grøntkomiteen  Jan Fredrik orienterer: 
• Har fått plantet en liten blomstereng. 
• To døde trær – eller er de i dvale? Ser om de livner til over vinteren. 
• En del hekker som breier seg utover fellesarealer, gangstier og veier – alle 

hageeiere har ansvar for å holde sin hekk og beplantning i sjakk. Bør det 
utarbeides felles regler for hele feltet? 

 
 
Grøntkomiteen 
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• Forslag om å arrangere omvisning på feltet for beboere for å orientere om 
fellesområder, frukttrær osv. En slags oppfølging av informasjonen som ble delt 
ut i sommer om området. 

 

 
Grøntkomiteen 

9. Eventuelt  • Gapahuker i skogen trenger en kjærlig hånd. Sindre sjekker om dette er noe 
barnehagen vil ordne, ev. kan vi be kommunen om tillatelse til å oppgradere. 

• Eventyrskogen: renske opp og fjerne det som kan være farlig? 
• Innmeldt sak: Gjerde mot bilveien (lekeplass ved tomannsboligene) er råttent – 

vi har fått pristilbud fra Hognestad på 23 000 kr for ca. 20 meter gjerde.  
Vedtak: Bekrefter at vi ønsker jobben gjort av Hognestad. 

• Drivhus på fellesområdet: Legger saken død – kan heller bruke penger på 
naustet eller noe annet. 

 

 
Sindre 
 
 
Tom 

 
10. Neste møte 

 
Torsdag 16. november kl. 19 hos Sindre i Tarjodd Bondes vei 44  

 

 

 


